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Referat	aktivitetskomitemøte	10-1-2018	
Til	stede:	

Leder	ønsker	velkommen	og	inviterer	en	kjærlig	gud	til	å	hjelpe	oss	til	å	ta	gode	
avgjørelser	for	NA.	

	

• Presentasjonsrunde	
• 12	konsepter	lest	av	Maria.	
• Konsept	2	ble	lest	av	Anne	Randi.	
• Dagsorden.	Godkjent.	
• Referat	fra	forrige	møte	lest.	Kommentarer:	Ingen.	
• Referat	fra	OSSK.	Kommentar:	Påminnelse	om	at	vi	sjekker	postkassen.	
• Kassabeholdning:	19190,54.		
• Post/mail.	Svar	fra	naws	kommet,	og	brev	fra	leder	ossk.	

	

Saker:			

1) Valg:	
a) Kasserer	(3	år	rusfri	tid,	1	års	varighet).		Ingen	kandidater.	Kasserer	sitter	

en	måned	til,	men	det	er	viktig	at	vi	får	en	ny	på	plass.	Leder	opplyser	om	
dette	i	Ossk.	

b) Vara-kasserer	(3	års	rusfri	tid,	1	års	varighet).	Ingen	kandidater.	
2) Nyttårsfest	2017	

a) Regnskap:	Ser	ut	til	at	arrangementet	går	i	null.	Tommel	opp.	Regnskap	
helt	ferdig	til	februar.	

b) Evaluering:	Positivt	på	størrelse	og	stemning.	Bra	arrangement.	30	
registrerte.	

3) Bragdøya	
a) Budsjett:	Kasserer	har	med	et	budsjett.	Litt	moderat	p.g.a.	mulig	

nedgang	i	deltakere.	Vi	vurderer	poster.	Justerer	litt	og	har	kom	frem	til	
et	forslag	som	kommer	opp	i	ossk	i	januar.	

b) Tema:	Frihet	&	ansvar.	Anne	Randi	og	Ole	Gunvald	utarbeider	et	forslag	
utforming.		

c) Annet:	Vi	vurderer	å	ta	inn	”suppemåltid”	på	øya	igjen.	



	

	

4) Brev	til	NAWS:	Vi	har	fått	brev	tilbake	fra	Naws.	Vi	ser	svaret	som	greie	
retningslinjer	for	vår	relasjon	med	nar-anon	under	bragdøya-
arrangementet.	Dette	blir	tatt	opp	i	ossk.	

5) Brev	fra	OSSK	til	Fossumkollektivet:	Vi	kom	med	forslag	til	redigering.	Leder	
sender	dette	videre.	

6) Eventuellt:	Brev	til	institusjoner	i	innbydelsen.	

Bønn	om	sinnsro	

	


